

《单词百科:infanticide是什么意思?infanticide怎么发音?infanticide的解释和用法》

英语单词infanticide是什么意思?infanticide怎么读?infanticide怎么发音?简答网为您整理了infanticide的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



infanticide怎么读

infanticide的读音:[n fænt sa d]

infanticide的意思

1、n.杀婴，杀婴者;溺婴;杀子;食子;

infanticide的双语例句

1、It is true , for example, that some societies approve of infanticide while others do not.

例如, 有的文化认可杀婴行为,而有的却不是这样.

2、 B > It is high time we put an end to the deplorable practice of infanticide.

我们早该杜绝杀婴这种应遭谴责的做法.

3、 It is of no consequence by what theories the races who infanticide now defend the practice.

那种理论所谓现在实行杀婴的种族为这种行为而辩护是没有结果的.

4、 In some species , such as lions and langurs, this results in deliberate infanticide.

在诸如狮子及叶猴等物种中, 这导致了故意杀婴.

5、 Infanticide matrix, as a social phenomenon, has its particular social root.

摘要母亲杀婴自古以来是一种社会现象, 有其独特的社会根源.

6、 The imbalance of and women arising from female infanticide was the social reason of remarriage.

由溺杀女婴造成的男女比例失调则为宋女再嫁的社会原因.

7、 Homicide cover the crime of murder, manslaughter and infanticide.

杀人包括谋杀罪, 过失杀人和杀害婴儿.

8、 It'shall be forbidden to drown or desert infants or commit any kind of infanticide.

禁止溺婴、 婴和其他残害婴儿的行为.

以上是简答网为您整理的infanticide怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于in

fanticide的用法、

infanticide的释义、infanticide的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/infanticide>